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"Freddie's" is the familiar name of the Temple Stage School, which supplies London's
West End theaters with child actors for everything from Shakespeare to musicals to the
Christmas pantomime. Its proprietress, Freddie Wentworth, is a formidable woman of
unknown age and murky background who brings anyone she encounters under her
spell -- so common an occurrence that it is known as "being Freddied." At her school,
we meet dour Pierce, a teacher hopelessly smitten with enchanting Hannah; Jonathan,
a child actor of great promise, and his slick rival Mattie; and Joey Blatt, who has wicked
plans to rescue Freddie's from insolvency. Up to its surprising conclusion, At Freddie's
is thoroughly beguiling.
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这本真的是乱好看!!
Freddie这只千年老狐，经营了一辈子的莎士比亚，最后毅然背弃，莎翁天上有灵也会
颔首赞许，这才是配得上莎氏之诡谲多变的精神，The
Bookshop里的Florence但凡有她千分之一的才智也不会连个书店都开不下去!
Hannah和Pierce根本就是Offshore里Nenna和她老公的前传故事嘛！而在Mattie和Jona
than两个互相争竞的小戏骨之间，谁是真品，谁是天然性灵，PF一向的价值取向再度
浮出水面。在PF作品人物谱系里，最早出场的Florence花甲老妪，而收官落幕《蓝花》
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里的Sophie却是个童稚女孩，恰好构成两极，其间各个年龄段的PF女郎的精气神一以
贯之，高华璀璨辉发映照，但是现在我倒更愿意把一极换成老而弥坚智计百出深通"易"
理的Freddie

-----------------------------
(1982) w/ Margaret Tyzack &Philip Jackson.
小Mattie太萌啦哈哈哈，校长也叫人一见倾心

-----------------------------
At Freddie's_下载链接1_

书评

-----------------------------
At Freddie's_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	At Freddie's
	标签
	评论
	书评


